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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2024-05-06 
 

Plats: Strands kansli 18.30–20.00 

Närvarande: Anna, Anders, Camilla, Ewa, Terese. 
Frånvarande: Adelina 
 

Mötet öppnas Anna hälsar välkommen. 
Lite extra välkommen idag är Terese! 

Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Godkänns. 
Föregåeden protokoll Gicks igenom.  
Uppföljning av 
fattade beslut 

Tas eftersom under mötet. 

Ekonomi  Kom ihåg möjligheter att ansöka om pengar (stipendier, fonder). 
Söka något inför hösten? Ex. skulle kunna vara ett endagsläger i 
Bollnäs, träningsresor till Bollnäs. Detta bör planeras ihop med 
tränarna som säkert kan komma med goda idéer. 

  
Blodomloppet  20 maj 2024.  

 Funktionärslistan gås igenom. Bra ifyllt, men fattas på några poster 
än. Välkommet och bra om lite extra viktig info om vad som gäller för 
de olika uppdragen skickas ut till berörda. 

 Personer som kan intervjuas på scenen, visa saker. Adelina? Någon 
från Strands IF, ex. från Hej Aktivitet? 
 

Mötesfrågor  Status tränings/tävlingskläder. Logga är diskussionsämne inom hela 
föreningen. En modernare variant förordas. Beslut ska tas inom kort. 
Webshop kommer då att öppnas. Provkväll kommer att ordnas. 
 

 Status Glysisarenan. Anna har lämnat in info om vad som behövs för 
att vi ska kunna starta träning där.  

 
Övriga 
frågor/information 
 

 Glysisbokning. V 22-39: Mån, ons, tors, sön kommer att bli 
träningstider. Innan dess lite andra/olika tider bokade.  
  

 Prova-på-tillfällen. Två tisdagskvällar är bokade i maj. Leds av lilla 
gruppens ledare. 
 

 Idrottslektioner på Håsta skola. Adelina och Anton leder 6 lektioner 
för 4:or, 5:or och 6:or. 

 
 Förslag på konceptanläggningar finns på friidrott.se. Länk till detta 

kommer att skickas ut som förslag och inspiration inför framtida 
möten där problem (och möjligheter) med lokaler för olika idrotter 
tas upp/diskuteras. 

 
 Tre personer från föreningen deltog i ledarutbildning för 7-10 år. 
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Nästa sektionsmöte Ons 5/6 kl. 18.00 på Glysis.  

Om möjligt ett separat tränarmöte innan dess. 
 

Mötet avslutas Vi laddar nu för att åter göra ett fint och uppskattat Blodomlopps 
arrangemang. 
Hoppas också på en fin utomhussäsong för friidrotten. 
 

 


